

14. juni 2023

Bestyrelsesmøde den 12. juni 2023

Mødedeltagere

Jørgen, sekretær (7), Pernille, bestyrelsesmedlem (43), Gerda, kasserer (14), Birte, suppleant (29) og Maja, referent og formand (12)

Fraværende

Peter, næstformand (13)

Referat

(B = beslutning, D = drøftelse, O = orientering)

1. Sidste nyt fra formanden (O)

- a. Havesalg – have 9 + 19 + 42
 - i. Have 19 og 42 er solgt, og have 9 er i udbud. Der kommer ikke nogle til åbent hus, hvorfor bestyrelsen besluttede, at sælger fremover selv står for åbent hus.
 - ii. Bestyrelsen får lavet et "Til salg skilt", som kan hænge på havelågen, når en have er til salg. Der er mange, der går tur, som jævnligt spørger interesseret til vores haver.
 - iii. Bestyrelsen besluttede, at få ryddet op i ventelisten efter sommerferien ved at skrive ud til alle. Dem der ikke er vendt tilbage efter 1 måned vil blive slettet af ventelisten. Dette for ikke at få så lang en venteliste, at den kan gøre, at interesserede ikke tror på, at det kan betale sig at blive skrevet op til en have.
- b. Klage over støj fra CPH Sportsgarage
 - i. Nordøstsjællandskredsen er vendt retur med, at foreningen selv skal klage via et skema på kommunens hjemmeside. Birte udfylder klageskemaet på vegne af haveforeningen, og Maja sender det fra formandsmailen.
- c. Klage over affald i have
 - i. Affaldet er fjernet
- d. Byggeansøgning til skur
 - i. Jørgen har i samråd med haven fundet en midlertidig løsning.
- e. Kommunikation til og videresendelse af opgaver til Nordøstsjællandskredsen
 - i. Alt kommunikation til Nordøstsjællandskredsen skal gå via Maja, som formand. Det gælder selvfølgelig ikke kredsbestyrelsens sager, hvor Peter selv har direkte kontakt.

2. Sidste nyt fra Kredsbestyrelsen v/ Peter og Jørgen (O)

- a. Intet nyt siden sidst.

3. Bestyrelsesarbejdet (B)

- a. FAQ til bestyrelsen opdateres
 - i. Maja har opdateret løbende. Ikke noget nyt.
- b. Uformelt møde med Nordøstsjællandskredsen – find dato
 - i. Bestyrelsen reserverer 27. august mellem kl. 14-16, og den 30. august mellem kl. 16-18. Maja inviterer Carsten og giver efterfølgende bestyrelsen besked.
- c. Bestyrelsesmøder i 2024
 - i. 22. januar kl. 19-21
 - ii. 22. februar kl. 19-21
 - iii. 20. marts – generalforsamling – kl. 19-21

4. Toiletter (D)

- a. Vandmåler ved toiletvognen
 - i. Der er nu sat vandmåler på vandledningen til toiletvognen.

5. Opsamling på sidste møde (O/D/B)

- a. Gennemgang af opfølgingspunkter fra sidste møde.
 - i. Bestyrelsen gennemgik opsamlingspunkter fra sidste bestyrelsesmøde.

6. Dele-pulje hos Nordeafonden (B)

- a. Drøftelse af, hvad vi skal søge hos Nordeafonden, der koster højst 15.000 kr. Læs evt. mere om Dele-puljen her <https://nordeafonden.dk/det-stoetter-vi/liv-i-det-lokale/dele-puljen>
 - i. Bestyrelsen brainstormede og kom på ideer som græsslåmaskine med batteri, hækkeklipper med batteri, flere batterier, stige til hækkeklipping, trillebør, bord-bænkesæt og parasol til fælleshuset, møbler til fælleshuset, der også kan bruges udenfor, gas grill, kongespil og havespil, særlige haveredskaber som fx pælebor, kanthakker, mv. og service til nye fælleshus.
 - ii. Flere af ideerne er mere relevante til næste år, hvor det sikkert også er muligt at søge.
 - iii. Maja genbesøger, hvad der kan søges midler til og søger på vegne af foreningen.

7. Fælleshus (D)

- a. Status
 - i. Der er intet nyt.

8. Byggeregler – status (D)

- a. Jørgen laver plantegning og skitse som bilag til byggereglerne
- b. Maja sender vores byggeregler til Nordøstsjællandskredsen med anmodning om, at de arbejder videre med det overfor Lyngby-Taarbæk Kommune. Maja eftersender plantegning, når den kommer fra Jørgen.

9. PC til kasserer (B)

- a. Bestyrelsen besluttede, at der skal indkøbes en pc til Gerda, da kassereren skal have en pc for at kunne udføre sine opgaver for foreningen.
- b. Maja sørger for at få indkøbt en bærbar pc til Gerda.

10. Vintervedligehold på grussti (D)

- a. Afventer, hvad Peter har talt med Nordøstsjællandskredsen om.

11. Arrangementer i Haveforeningen Ermelund i 2023 (B)

- a. Havevandring lørdag den 3. juni
 - i. Bestyrelsen evaluerede på arrangementet og var enige om, at det var meget vellykket. Der var enighed om, at det nu er en årlig tradition, som vi skal holde fast i
- b. Sommerfest august/september? Andre ønsker eller ideer?
 - i. Bestyrelsen iværksætter ikke flere arrangementer i år. Det skal dog ikke afholde øvrige fra at holde en sammenkomst.
 - ii. Bestyrelsen glæder sig til, at vi igen får et fælleshus, hvor vi naturligt og nemt vil kunne mødes og have hyggelige uformelle sammenkomster.

12. Evt. (O)

a. Håndklædevask

- i. Pernille vasker håndklæder en gang om måneden, og får refunderet sine vaskeudgifter af foreningen. Det drejer sig om 20 kr. pr. vask.
- ii. Jørgen vasker håndklæder i løbet af Pernilles sommerferie.

b. Blomster udenfor haverne

- i. Flere har sat forårsløg eller stauder udenfor hækken ved deres have. Dvs ude på fællesarealet. Nogle har sat dem under hækken, mens andre har sat dem ud for hækken.
- ii. I nuværende ordensregler står " Hækkene skal holdes rene for ukrudt og fremmede vækster".
- iii. Bestyrelsen er derudover enige om, at som udgangspunkt må man ikke plante blomster udenfor sin egen grund.
- iv. Bestyrelsen drøftede muligheden for at stille forslag til næste generalforsamling om, at man kan sætte forårsløg eller små stauder under hækken. Stauderne skal være af lav karakter af hensyn til hækken.

c. Dagsorden næste møde den 18. september kl. 19 hos Pernille i have 43

- i. Sidste nyt fra formanden
- ii. Sidste nyt fra Kredsbestyrelsen
- iii. Fælleshus – status, inventar, brug af fælleshuset, mv.
- iv. Byggeregler – status
- v. Sluk for vandet – dato?
- vi. Vintervedligehold på grussti
- vii. Opsamling på sidste møde
- viii. Evt.